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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  04/01/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

            2) Υπουργό Εσωτερικών 

            3) Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

ΘΕΜΑ:  «Στα σκοινιά το λιανεμπόριο και οι ελληνικές επιχειρήσεις, ενώ 

το παρεμπόριο καλά κρατεί» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Μπροστά στα μάτια των περαστικών διαδραματιζόταν στην παραλία 

Θεσσαλονίκης  παράνομο παζάρι κατά τις ημέρες των εορτών. 

Ανενόχλητοι, αλλοδαποί πωλούσαν παράνομα διάφορα προϊόντα χωρίς να 

έχουν δεχθεί οποιοδήποτε έλεγχο είτε για τη νομιμότητα της 

επιχειρηματικής δράσης τους είτε για την γνησιότητα των προϊόντων τους.  

Σύμφωνα με το από 04/01/2022 δημοσίευμα της εφημερίδας 

«δημοκρατία» οι παράνομοι έμποροι προσποιούνταν ότι δεν 

καταλάβαιναν ελληνικά σε ερωτήσεις περαστικών που τους ρωτούσαν αν 

είχαν νομιμοποιητικά έγγραφα ή τηρούσαν τα μέτρα προστασίας για την 

εξάπλωση της πανδημίας.  

Η εικόνα ενός από τα πιο πολυσύχναστα μέρη της Θεσσαλονίκης με 

απλωμένα απομιμητικά προϊόντα, χωρίς πληρωμένους δασμούς και η 

έλλειψη ελέγχων από τα αρμόδια κλιμάκια, αποδεικνύουν για άλλη μια 

φορά την επιτελική αποτυχία της Κυβέρνησης.  

Η ίδια κατάσταση επικρατεί σε πολλές πόλεις της χώρας, με το παρεμπόριο 

να ανθίζει, παρά τις κυβερνητικές υποσχέσεις για την πάταξη του.  Την 

ίδια στιγμή δυστυχώς, το λιανεμπόριο και οι ελληνικές επιχειρήσεις 

ασθμαίνουν λόγω της χαμηλής κίνησης της αγοράς, των υψηλών φόρων 

και της αύξησης  λειτουργικών και παγίων εξόδων.  
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Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτώνται  οι Υπουργοί: 

1) Για ποιο λόγο δεν υπήρξαν έλεγχοι από τα αρμόδια κλιμάκια της 

δημοτικής αστυνομίας  στην παραλία της Θεσσαλονίκης, ώστε να 

παταχθεί το τοπικό παρεμπόριο; 

2) Πόσες κατασχέσεις επιβλήθηκαν κατά τη διάρκεια του 2021 από τις 

αρμόδιες ελληνικές αρχές σε αποθήκες και επιχειρήσεις με 

απομιμητικά προϊόντα; 

3) Σε τι ενέργειες θα προβείτε άμεσα, ώστε να παταχθεί το παρεμπόριο 

και να τονωθούν οι ελληνικές επιχειρήσεις; 

4) Ποιο είναι το ύψος της ζημίας που υφίσταται το ελληνικό Δημόσιο 

από την μη καταβολή δασμών, απόρροια της άνθισης του 

παρεμπορίου; 

 

                                         Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




